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Notulen MR vergadering 12-12-2022 

Aanwezig: Sanne, Viona, Peggy, Wouter, Myrthe, Cris, Lianne, Pieter, Eveline 

Afwezig met bericht: Cris 

Voorzitter: Wouter 
Notulant: Peggy 

 

 

Opening en vaststellen agenda  
Notulen vorige vergadering en openstaande actiepunten 
Mededelingen 
GMR  
vakantierooster 2023-2024 
Herindeling groepen 5  
Rondvraag en afsluiting 
 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

 vastgesteld 

  

2.  Notulen vorige vergadering/openstaande actiepunten 

 Lianne: Zoekt uit wanneer er een nieuwe ouderenquête op de agenda staat. 23 januari 
tot 17 februari is de nieuwe uitvraagperiode. Dan zou de uitslag 27 maart op de agenda 
kunnen komen.  
Lianne: Formuleren duidelijk doel voor het mixen van groepen, zie onder 
Cris: Cris neemt contact op met Sanne C om de social media avond te organiseren. 
Cris is er nu niet, Viona vraagt na. 
Peggy: Kascontrole, heeft contact opgenomen met Joep, wacht op reactie, nog steeds 
 
Notulen vorige keer: 
Verduurzaamheid: led, zonnepanelen en ventilatie, plannen moeten in augustus 2024 
rond zijn. Duurt nog even, maar wordt echt geadviseerd te wachten op de subsidie en 
niet eerder te starten. 
 
Subsidie verbetering basisvaardigheden 
Loopt van februari 2023 - februari 2024 
Wanneer het geld niet wordt opgemaakt, dan vloeit het door de werkwijze van de SKPO 
terug naar het SKPO en wordt het vandaar uit verdeeld naar scholen die het nodig 
hebben 
 
 

3. Mededelingen 

 Nieuwe adjunct: Ilse van de Voort, per 1 februari 2023 
Iedereen is enthousiast over haar. Tip vanuit de MR: zorg voor een goede introductie 
 
Zwangerschapsverloven:  
Viona en Mandy vervangen Nanja en Nienke 
Groep 3: Anne -> Debra en Daniëlle vervangen allebei een dag 
Inzet gaat wel ten koste van extra ondersteuning, zijn aan het kijken hoe dit opgelost 
kan worden. 
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Er komt geen instroomgroep voor nieuwe kleuters omdat er geen personele bezetting 
voor is. De bestaande kleutergroepen groeien tot 31/32 leerlingen. Hier wordt wel 
ondersteuning voor ingezet (Philipa en Mandy).  
Er zijn geen harde grenzen voor groepsgrootte, er wordt steeds gekeken wat haalbaar 
is.  
 
Wel goed om in de gaten te houden dat de ondersteuning vanuit de NPO-gelden extra 
is. Het komt bovenop de basisondersteuning zorgniveau 1 t/m 3 die sowieso door 
school geboden wordt. 
 
Nieuw leerlingvolgsysteem: de verschillende mogelijkheden worden geïnventariseerd, 
waaronder Cito (Kind in Beeld). Maar er zijn ook nieuwe aanbieders. Vanuit school is 
hier een werkgroep mee bezig, wordt ook op de NOT (onderwijsbeurs) naar gekeken. 
Er moet ook worden gekeken naar de kleutervolgsystemen. Streven is om hier in het 
nieuwe schooljaar mee te gaan werken, huidige systeem wordt waarschijnlijk nog tot 
december 2023 ondersteund. 
 
Vanaf volgend schooljaar is er geen eindtoets voor groep 8 meer, dit wordt een 
doorstroomtoets. Niet alle leerlingvolgsystemen bieden deze aan, Cito bijvoorbeeld niet. 
Kies je voor het leerlingvolgsysteem van Cito, dan moet er een andere doorstroomtoets 
worden gekozen. 
 
Het Amuletje: Ien gaat met pensioen en met haar gaan ook de 3 bestuursleden weg 
(logisch verloop). Na de kerstvakantie worden alle ouders geïnformeerd en uitgenodigd 
om deel te nemen aan het bestuur/overblijfpoule. 
 

4. GMR 

 Sanne is nu lid van het dagelijks bestuur van het SKPO, team is het ermee eens dat zij 
langer in de MR blijft 
 
GMR is op zoek naar een OPR -> MR voor het samenwerkingsverband. Is vooral 
interessant voor ouders van kinderen met een beperking. Meekijken hoe vormgegeven 
kan worden aan inclusiviteit, hoe gelden besteed kunnen worden etc. Vraag aan de MR: 
houd je oren open 
Inclusief onderwijs is in deze: voor elk kind passend onderwijs in de wijk. 
 
Armoede in de wijk/op school -> tips vanuit de GMR -> maak het een 
‘duurzaamheidsmarkt’ rond sinterklaas, seizoenwissel etc waar speelgoed en kleding 
verkocht/geruild kan worden. Viona neemt het mee vanuit ecocommissie en 
burgerschap 
 

 5. vakantierooster 2023-2024 

 Wens om met het team een studiereis (herfst 2023) te maken, ook om koersplan 2024 
in te luiden. 

Clusteren studiedagen, dan komen er 2 weken herfstvakantie (week erna) + een 
junivakantie. Dan blijven er nog 2.5 studiedagen over.  

Wel hele goede communicatie over nodig, want dit kan veel oproepen. Doel moet 
duidelijk zijn, wat wordt er gehaald? Wat willen ze met de studiereis bereiken? Het 
beoogde land voor de studiereis loopt op een aantal gebieden voor (21-eeuwse 
vaardigheden, eigenaarschap). De reis wordt begeleid door Onderwijs maak je Samen, 
er worden o.a. scholen bezocht en gesprekken gevoerd met en tussen 
onderwijsprofessionals.  
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6. Herindeling groepen 5 

 De oudergeleding geeft aan dat afgesproken was dat er een doel voor de herindeling 
geformuleerd zou worden voorafgaand aan de vergadering, dit is echter niet gekomen. 
Dat maakt de voorbereiding en daarmee het nemen van een eventuele beslissing lastig. 
 
Lianne geeft hierop aan dat het lastig is om een eenduidig doel te formuleren. Er zijn 
zowel voors als tegens wat maakt dat het niet eenduidig in de visie te passen. Voorstel 
is om het niet structureel te doen maar de mogelijkheid wel open te houden mocht het 
een keer nodig zijn. Op maat naar de groep kijken, handelen naar wat nodig is.  
De MR stemt hiermee in 
 
Lianne maakt een stukje voor in de schoolgids + een stukje voor ouders. 
 

7 Ouderenquête 

 23 januari tot 17 februari is de nieuwe uitvraagperiode. Dan zou de uitslag 27 maart op 
de agenda kunnen komen.  
 

8. Rondvraag en afsluiting 

 Wouter: wat betekenen de huidige energieprijzen voor de begroting van school? 
Lianne: Energierekening wordt een derde meer, er komen wel tegemoetkomingen uit 
het rijk dus het is op dit moment niet duidelijk wat het voor de begroting betekent. 
 

Begroting voor de MR-vergadering van januari 

 

Actiepunten:  

Wie? Wat? 

  

Cris Cris neemt contact op met Sanne C om de 
social media avond te organiseren 

Peggy en Myrthe Kascontrole, heeft contact opgenomen met 
Joep, wacht op reactie. Myrthe neemt ook 
nog contact op met het activiteitenbestuur 
om te kijken of we tot een afspraak kunnen 
komen. 

Viona Duurzaamheidsmarkt inbrengen in de 
eco/burgerschapsscommissie 

 


